



Forum Ruimte

Besluitenlijst van de openbare vergadering op dinsdag 16 september 2025 in het Stadhuis.

Voorzitter: R.A. van den Hoogen

Griffier: M.W. Bosma

Forumleden: J.V. Bos (ChristenUnie–SGP), A.A. Griffioen (VVD), K.H. Honkoop (Progressief Oudewater), A. Huizinga (Onafhankelijken), J. Mook (Progressief Oudewater), L.J. Oosterom (CDA), P.Th.A. de Wever (VVD), A.Th. Wildeman (Onafhankelijken)

Collegeleden: W.J.P. Kok (wethouder), B.C. Lont (wethouder), B.M. Schomaker (wethouder), S.G.M. van Eck (gemeentesecretaris)

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20:01 uur.

2. Vaststellen agenda

Op voorstel van forumlid Bos wordt de concept motie vreemd Toegankelijkheid raadzaal voor bespreking toegevoegd aan de agenda als punt 10a. De agenda wordt aldus gewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijsten

De besluitenlijst van Forum Ruimte van 1 juli 2025 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Presentatie opbouw Omgevingsplan

Er wordt een presentatie gegeven door de beleidsambtenaren mevrouw N. el Khattouti en de heer T. Chaudron en door adviseur mevrouw M. de Graaf.

Vragen van forumleden Oosterom, De Wever, Huizinga en Honkoop en van de voorzitter worden beantwoord door wethouder Schomaker, door de dames El Khattouti en De Graaf en door de heer Choudron.

Het onderwerp is voor dit moment voldoende besproken.

5. Raadsvoorstel Verordening Fysieke Leefomgeving Oudewater 2025 (189270)

Vragen van forumleden worden beantwoord door wethouder Schomaker en door mevrouw El Khattouti (juridisch beleidsambtenaar).

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) een toelichting bij de aanpassingen in de VFL aan de raad te verstrekken. [\[toezegging T-971\]](#)

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 25 september 2025.

[noot griffier: de APV Oudewater Wijziging 2025 (168063) dient vastgesteld te worden ná de VFL; hier wordt in de raadsvergadering van 25 september rekening mee gehouden.]

6. Raadsinformatiebrief Overzicht Fietsbeleidsplan (186840)

Vragen van forumleden Bos, Griffioen en Mook worden beantwoord door wethouder Kok.

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) het moment van uitvoeren van de door forumlid Bos genoemde aandachtspunten (Esso, Jumbo) nader te bekijken. [\[toezegging T-972\]](#)

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de kosten voor een fietstunnel bij de Hoenkoopsebrug na te vragen en aan de raad te berichten. [\[toezegging T-973\]](#)

De raadsinformatiebrief is voor het moment voldoende besproken.

7. Concept vervoerplan 2026 – reactie en vragen

Vragen van forumleden Bos en Honkoop worden beantwoord door wethouder Kok.

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vraag over een mogelijke centrale bushalte bij Statenland schriftelijke te beantwoorden. [\[toezegging T-974\]](#)

Dit onderwerp is voor het moment voldoende besproken.

8. Raadsinformatiebrief Evaluatie KoopGarant (174759)

Vragen van forumleden Huizinga en Oosterom worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de aanvullende vragen 3 en 5 van De Onafhankelijken schriftelijk te beantwoorden. [\[toezegging T-975\]](#)

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) het stroomschema proces KoopGarant en de borging daarvan verder uit te werken en aan de raad voor te leggen. [\[toezegging T-976\]](#)

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) het instrument KoopGarant uit te werken en de raad te informeren op welke manier en op welke termijn dat wordt meegenomen. [\[toezegging T-977\]](#)

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de argumenten voor en tegen de oprichting van een BV uit te werken en met de raad te delen. [\[toezegging T-978\]](#)

De raadsinformatiebrief is voor het moment voldoende besproken.

9. Raadsinformatiebrief Uitkomsten onderzoek Vereveningsfonds (186541)

Vragen van forumleden De Wever en Oosterom worden beantwoord door wethouder Schomaker. De raadsinformatiebrief is voor het moment voldoende besproken.

10. Raadsinformatiebrief Ondertekening convenant schoon en emissieloos bouwen Oudewater (186872)

Vragen van forumleden Griffioen en Mook worden beantwoord door wethouder Lont. De raadsinformatiebrief is voor het moment voldoende besproken.

10a. Motie CU-SGP Toegankelijkheid raadzaal

Forumlid Bos licht de voorgenomen motie vreemd toe.

De forumleden Oosterom en Honkoop geven aan dat zij de motie graag mee indienen.

11. Terugkoppeling verbonden partijen

Van dit agendapunt wordt geen gebruik gemaakt.

12. Ter inzage liggende stukken

Een vraag van forumlid Honkoop over A04 RIB beantwoording schriftelijke vragen Progressief Oudewater inzake leegstand (178341) wordt beantwoord door wethouder Schomaker.

Een vraag van forumlid Wildeman over **burgerbijeenkomst** naar aanleiding van A12 RIB proces **Woonprogramma** Oudewater communicatie en participatie (195079) wordt beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) dat er nog een vervolg komt op de **burgerbijeenkomst woonprogramma** en zal de raad daar over informeren.

[[toezegging T-979](#)]

13. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

De vragen van CDA over **verwerking PMD** en over **groen en biodiversiteit in uw buurt** zijn schriftelijk beantwoord.

De vragen van CUSGP over **Kimberley** en de **Woningraat** zijn schriftelijk beantwoord. Nadere vragen van forumlid Bos worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) bij de Woningraat aandacht te vragen voor deze casus (**mogelijke woninguitzetting weeskind**) en te streven naar een oplossing met de Woningraat.

[[toezegging T-980](#)]

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vragen van het CDA over **dode bomen**

Linschoterzandweg schriftelijk te beantwoorden.

[[toezegging T-981](#)]

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vragen van het CDA over desolate indruk Ruyghe Wey schriftelijk te beantwoorden. [\[toezegging T-982\]](#)

Wethouder Kok doet de [toezegging](#) de vragen van de VVD over tijdelijk masterplan binnenstad schriftelijk te beantwoorden. [\[toezegging T-983\]](#)

14. Politieke agenda

Er worden geen wijzigingsvoorstellen gedaan. De grijs gemarkeerde moties en toezeggingen zijn daarmee daadwerkelijk afgedaan.

15. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:52 uur.

Aldus vastgesteld door het Forum Ruimte van de gemeente Oudewater tijdens de vergadering van 28 oktober 2025,

de griffier,

mr. M.W. Bosma

de voorzitter,

R.A. van den Hoogen